

Disclosure of Dividends Distribution

الإفصاح عن توزيعات الارباح

OQ Base Industries (SFZ) SAOG (the "Company") is pleased to inform the Muscat Stock Exchange, the Financial Services Authority and the shareholders that the Board of Directors of the Company in its meeting held on 11 September 2025 has decided the following:.

يسر شركة أوكيو للصناعات الأساسية (المنطقة الحرة بصلالة) ش.م.ع.ع ("الشركة") إعلام بورصة مسقط و هيئة الخدمات المالية و المستثمرين بأن مجلس إدارة الشركة في اجتماعه المنعقد بتاريخ 11 سبتمبر 2025م قد قرر ما يلي:

Distribution of cash dividends of five (5) Baisas per share to the shareholders registered with Muscat Clearing and Depository Company as of 19 October 2025, based on the retained earnings in the audited financial statements for the first half of the financial year ending 31 December 2025.

توزيع أرباح نقدية بمقدار (5) بيسات للسهم الواحد للمساهمين المسجلين لدى شركة مسقط للمقاصة والإيداع حتى تاريخ 19 أكتوبر 2025، وذلك استنادًا إلى الأرباح المحتجزة في البيانات المالية المدققة للنصف الأول من السنة المالية التي ستنتهي في 31 ديسمبر 2025.

This distribution is subject to the approval of the shareholders at the upcoming Ordinary General Meeting, scheduled to be held on 19 October 2025

ويخضع هذا التوزيع لموافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العامة العادية القادم، والمقرر عقده في 19 أكتوبر 2025.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

احسان الجندل الرئيس التنفيذي للعمليات Ihsan Al Jandal Chief Operating Officer